
 

Årsmøtet i Geocaching Haugalandet 29.02.24 

 
1. Godkjenne innkallingen 

2. Valg av dirigent 

3. Valg av referent, protokoll underskrivere og tellekorps 

4. Årsmeldingen 2023 

5. Regnskap. 

Styret oppfatter regnskapet som være fornuftigt og bra, det skal gjenspeile aktivitetene våre 

og vi ønsker å bruke det vi får inn. Vi klarte i 2023 «dessverre» ikke å bruke opp alt og fikk 

et lite overskudd. 

6. Innkomne saker: 

 6.1 Fra Beate Kaurstad (BEKA21): 

Vi er få medlemmer og bør kunne lage en vervekampanje til høsten. 
 Det er lettere å få til med mange medlemmer. Vi står da sterkere til å kunne gjøre 
 større ting som for eksempel giff. 
 Medlemsmøter blir også lettere å arrangere om vi er mange. 
 Styret stiller seg bak forslaget og andbefaler å stemme for dette. 

6.2 Fra Beate Kaurstad (BEKA21):  Ønsker at foreningen arrangerer cacheturer med 
buss . 

 Styret har diskutert dette før og ser at det er noe vi kan jobbe videre med og anbefaler derfor 

 at stemme for at styret skal jobbe med dette. 

 7. Støtte til cachetur 

  Vi har før støttet cachetur økonomisk og flere nytter seg av denne tjenesten/nettsiden, vi 

  glemte dette i fjor og har «pleid» å støtte de med kr. 500,-. Styret foreslår derfor å støtte de 

  med kr. 1000,- i år. 

 8. Valg. 

 På valg i år er Styreleder (2 år), styremedlem (2  år) og varamedlem (1 år) og revisor. 

 Videre sitter flg. Som ikke er på valg: Nestleder (Blohmann), styremedlem (Tove Sandvik) 

 Til valg stiller: 

  Styreleder: Beate Kaurstad, BEKA21 

  Styremedlem: TeamLan (Aina Erisen) 

  Varamedlem: ?? ( 1 år) 

  Revisor: Bodil Ek 


